
 
 

 

Kommunfullmäktiges sammanträde  
Solna den 28 november 2017 

Interpellation till byggnadsnämndens  
ordförande Torsten Svenonius 

 

 
Interpellation angående LSS-bostäder 

 
I Lag om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) fastslås att personer med omfattande och 
varaktiga funktionshinder har rätt till bostad med särskild service eller annat anpassat boende. Trots 
denna lagstadgade rättighet saknas i dag många bostäder för personer med funktionsnedsättning. En 
rapport från Boverket 2017 visar att drygt 80 % av Storstockholms kommuner redovisar ett underskott 
av LSS-bostäder, och att antalet kommuner med underskott av LSS-bostäder ökar.  

Även i Solna stad finns ett underskott av LSS-bostäder. I Omvårdnadsnämndens mål fastslås att 

”Omvårdnadsnämnden ska fortsätta arbetet med boendealternativ på hemmaplan i Solna för personer 

med funktionsnedsättning”. Av de fyra uppsatta nämndmålen är detta det enda som beräknas att inte 

uppfyllas eller delvis uppfyllas under 2017, enligt stadens delårsrapport från augusti 2017. I samma 

delårsrapport fastslås också att det finns ett stort behov av service- och gruppboenden i Solna, och att 

nämnden sedan 2009 beskrivit sitt behov av fler gruppbostäder.  

 

Vänsterpartiet ser det som en självklarhet att personer med behov av särskilt boende ska ha rätt att bo 

kvar i sin hemkommun där de har sitt sociala skyddsnät. Glädjande nog har också staden tagit flera 

steg mot att säkerställa att fler LSS-bostäder upprättas i staden. När bostäder ska byggas i staden 

anges det direkt i exploateringsärendet att ett visst antal av bostäderna ska bli LSS-bostäder.  

 

I stadens årsredovisning fastslås att 1000 bostäder färdigställdes under 2015, och 826 bostäder under 

2016. Hur många av dessa bostäder som är LSS-bostäder preciseras dock inte.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor:  

 

1) Hur många LSS-bostäder färdigställdes år 2015 respektive år 2016? 

2) Stämmer detta överens med antalet LSS-bostäder som har planlagts i detaljplanerna? 

3) Om inte, hur kommer det sig? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas Magnusson (V)  


